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1  «Ευαγγελισμός»: Γολγοθάς για γιατρούς-πολίτες
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2019

Επιφάνεια: 299.0 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Ευαγγελισμός»: Γολγοθάς για γιατρούς-πολίτες
ΤηςΠΕΝΝΥΣΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

«Νιώθουμε ότι παλεύουμε μόνοι 
μας». Με αυτή τη φράση γιατροί 
και νοσηλευτές του νοσοκομείου 
«Ευαγγελισμός» περιέγραψαν στον 
νέο υπουργό Υγείας Βασίλη Κικίλια, 
τον τρόπο με τον οποίο βιώνουν 
τη γενική εφημερία ενός εκ των 
μεγαλύτερων νοσοκομείων του 
ΕΣΥ. Ο κ. Κικίλιας μετέβη αιφνι
διαστικά προχθές τα μεσάνυχτα 
στα επείγοντα του νοσοκομείου 
«Ευαγγελισμός» και συνομίλησε 
με πολίτες που περίμεναν για να 
εξεταστούν αλλά και το προσωπι
κό, «εγκαινιάζοντας» με τον τρόπο 
αυτό κύκλο επισκέψεων σε μονά
δες υγείας της χώρας. Οι γιατροί 
και οι νοσηλευτές του τμήματος 
επειγόντων περιστατικών του 
«Ευαγγελισμού» αναφέρθηκαν 
στις δύσκολες συνθήκες υπό τις 
οποίες καλούνται να εξετάσουν 
εκατοντάδες πολίτες σε κάθε εφη
μερία, εστιάζοντας στις ελλείψεις

υλικών και κυρίως προσωπικού 
και εξοπλισμού που έχουν ως απο
τέλεσμα καθυστερήσεις στην εξυ
πηρέτηση των ασθενών.

Στις πολλές ώρες αναμονής 
έστιασαν και τη δική τους κριτική

Ελλείψεις προσωπικού, 
εξοπλισμού, 
αναλωσίμων, αλλά 
και μεγάλες αναμονές 
για την εξυπηρέτηση 
των ασθενών.

οι πολίτες, οι οποίοι ζήτησαν από 
τον νέο υπουργό καλύτερες συν
θήκες περίθαλψης. Σύμφωνα με 
τα όσα ανέφερε στην «Κ» ο πρό
εδρος του συλλόγου εργαζομένων 
στο νοσοκομείο, καρδιολόγος 
Ηλίας Σιώρας, η αναμονή στα επεί
γοντα του «Ευαγγελισμού» κυμαί
νεται από περίπου 2 ώρες για ένα

απλό περιστατικό για το οποίο θα 
χρειαστούν απλώς αιματολογικές 
εξετάσεις, έως και δέκα ώρες για 
περιστατικά που απαιτούν κλινική 
εκτίμηση από πολλές ειδικότητες, 
αλλά και πολλές εξετάσεις. Είναι 
ενδεικτικό ότι στον «Ευαγγελισμό» 
υπάρχουν δύο αξονικοί τομογρά
φοι, αλλά μόνο ένας λειτουργεί 
κατά την εφημερία -γεγονός που 
αυξάνει τον χρόνο αναμονής για 
τους ασθενείς- κυρίως λόγω έλ
λειψης προσωπικού. Και αυτά όταν 
το συγκεκριμένο νοσοκομείο δέ
χεται μεγάλη πίεση από πολίτες, 
ως αποτέλεσμα της «καλής του 
φήμης», αλλά και της χρόνιας ανε
πάρκειας των δομών Πρωτοβάθ
μιας Φροντίδας Υγείας να καλύ- 
ψουν τις ανάγκες. Σε κάθε γενική 
εφημερία τα επείγοντα του νοσο
κομείου «Ευαγγελισμός» δέχονται 
από 1.000 έως 1.800 ασθενείς, εκ 
των οποίων 200-250 εισάγονται 
για νοσηλεία.

Ο κ. Κικίλιας με το που ανέλαβε

τα καθήκοντά του δήλωσε ότι θα 
«γυρίσει» όλες τις δομές υγείας 
της χώρας για να μάθει από το ια
τρονοσηλευτικό και διοικητικό 
προσωπικό -«τους μικρούς ήρωες 
του συστήματος υγείας που εφη
μερεύουν, προσέχουν τους ασθε
νείς, προσφέρουν» όπως είπε χα
ρακτηριστικά- για τα προβλήματα 
του ΕΣΥ. «Θέλουμε οι επισκέψεις 
να μεταφράζονται και σε πρακτικά 
μέτρα βελτίωσης του ΕΣΥ», σχο
λίασε στην «Κ» ο κ. Σιώρας μιλών
τας και ως μέλος του Δ.Σ. της Ενω
σης Ιατρών Νοσοκομείων Αθηνών 
- Πειραιώς. Οπως ο ίδιος αναφέρει, 
τα βασικότερα προβλήματα σή
μερα των νοσοκομείων είναι η 
υποχρηματοδότηση, η έλλειψη 
μόνιμου προσωπικού, αλλά και η 
ανύπαρκτη ουσιαστικά οργάνωση 
της πρωτοβάθμιας φροντίδας υγεί
ας, η οποία θα μπορούσε να αντι
μετωπίσει αποτελεσματικά την 
πλειονότητα των ασθενών που 
προσέρχονται στα νοσοκομεία.
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1  Γιατρός και νοσηλεύτριες στην Ακρόπολη
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 27 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2019

Επιφάνεια: 198.93 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Γιατρός και νοσηλεύτριες 
στην Ακρόπολη
Tis ελλείψεις σε ιατρικό και νοσηλευ
τικό προσωπικό στην Ακρόπολη, οι 
οποίες ήρθαν πρόσφατα στην επικαι- 
ρότητα, σπεύδει να καλύψει η νέα ηγε
σία του υπουργείου Πολιτισμού. Για 
τον λόγο αυτόν η προϊστάμενη της 
Εφορείας Αρχαιοτήτων Πόλεως Αθη
νών, Ελένη Μπάνου, ξενάγησε χθες 
στον αρχαιολογικό χώρο της Ακρόπο
λης τον υποστράτηγο ε/α δρα Αντώνιο 
Αυγερινό, πρόεδρο του Ελληνικού Ερυ
θρού Σταυρού των Αθηνών.
Σκοπός της επίσκεψης του κ. Αυγερινού 
στον Ιερό Βράχο ήταν ο εντοπισμός, 
από κοινού με την κυρία Μπάνου, ση
μείων που να είναι δυνατή η εγκατά
σταση νοσηλευτριών του Ελληνικού 
Ερυθρού Σταυρού (ΕΕΣ).
Ο κ. Αυγερινός ανταποκρίθηκε αμέσως 
στο αίτημα της υπουργού Πολιτισμού, 
Aivas Μενδώνη, για αποστολή νοση
λευτών, ώστε να συνεπικουρούν τον 
γιατρό-οπλίτη στην επιτόπου περίθαλ
ψη ασθενών.
Οπως αποφασίστηκε, ένας νοσηλευτής 
θα βρίσκεται στο Πληροφοριακό Κέ
ντρο, επί του πεζοδρόμου ins Διονυσί
ου Αρεοπαγίτου, όπου βρίσκεται η εί
σοδος για το θέατρο του Διονύσου και 
τη νότια κλιτύ, ενώ ο δεύτερος θα εγκα
τασταθεί σε αίθουσα του Παλαιού Μου
σείου Ακροπόλεως.
Οσο για τον εξοπλισμό, προσφέρεται 
από τον ΕΕΣ. Επίσης, ο κ. Αυγερινός

ανέφερε ότι ποδηλάτες του Ελληνικού 
Ερυθρού Σταυρού με ειδικό εξοπλισμό, 
που ήδη περιπολούνταΣαββατοκύρια- 
κα στον πεζόδρομο της Αρεοπαγίτου, 
θα κάνουν διαδρομές και κατά τις ημέ
ρες Τρίτη και Πέμπτη.
Αυτό ζήτησε η κυρία Μπάνου, επειδή 
τιs συγκεκριμένες ημέρες η Ακρόπολη 
έχει μεγάλη επισκεψιμότητα. Οι ποδη
λάτες μοιράζουν στον κόσμο εμφιαλω
μένα νερά και δίνουν τις πρώτες βοή
θειες σε περίπτωση που συμβεί κάποιο 
περιστατικό λιποθυμίας.

ΓΙΩΡΓΟΣ ΒΑΪΛΑΚΗΣ
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1  Εγκλημα διαρκείας με το «112»
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,3-4 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2019

Επιφάνεια: 2647.53 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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Επτά νεκρούς, 120 τραυματίες, εκ των οποίων οι 26 σοβαρότερα, σημαντικές υλικές ζημιές και προβλήματα 
στην ηλεκιροδότηση προκάλεσε στη Χαλκιδική η «υπερκυτταρική καταιγίδα» όπως ονομάζεται, που μεταφέ
ρει σύννεφα που παράγουν πολύ ισχυρές βροχές, χαλάζι και ενίοτε ανεμοστρόβιλους.

διάρκειας 
με το «112»
Στα χαρτιά από το 2010 - Δεν λειτουργεί
εναν χρονο μετά την
Ο Ευρωπαϊκός Αριθμός Εκτάκτων 
Αναγκών 112 συμβάλλει στην ενη
μέρωση για έγκαιρη εκκένωση πε
ριοχών, όπως στη φονική κακο
καιρία στη Χαλκιδική που κόστισε 
τις ζωές επτά ανθρώπων. Ωστόσο, 
δεν λειτουργεί, παρότι η αρχική 
συμφωνία για αναβάθμισή του 
υπεγράφη το 2010, ενώ η προ
ηγούμενη κυβέρνηση είχε εξαγ-

τραγωδία στο Μάτι
γείλει τη λειτουργία του, μετά την 
τραγωδία πέρυσι στο Μάτι. Σήμερα 
ο γεωεντοπισμός όσων καλούν σε 
βοήθεια μπορεί να γίνει μεταξύ 
τριών έως και 15 λεπτών. Με την 
αναβάθμιση του συστήματος θα 
γίνεται άμεσα. Η ενεργοποίηση 
του «112» αποτελεί προτεραιότητα 
του πρωθυπουργού Κυριάκου Μη- 
τσοτάκη. Σελ. 3,4
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1  Εγκλημα διαρκείας με το «112»
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,3-4 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2019

Φονική αδράνεια με τον αριθμό 112
Ενα χρόνο μετά το Μάτι, υπολειτουργεί - Αμεση προτεραιότητα του πρωθυπουργού η αναβάθμισή του

Των ΓΙΑΝΝΗ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΥ 
και ΙΩΑΝΝΑΣ ΦΩΤΙΑΔΗ

Τον Ιούλιο του 2018, μόλις μία 
εβδομάδα μετά την καταστροφική 
πυ ρκαγιά στην Ανατολική Αττική, 
η τέως ηγεσία της Γενικής Γραμ
ματείας Πολιτικής Προστασίας 
χαρακτήριζε «απαράδεκτες» τις 
αιτιάσεις της Ν.Δ. για χρονοτριβή 
στην αξιοποίηση του Ευρωπαϊκού 
Αριθμού Εκτάκτων Αναγκών (112). 
Ανέφερε μάλιστα ότι μέχρι τις αρ
χές του 2019 θα είχε υλοποιηθεί 
πλήρως η αναβάθμισή του. Ενα 
χρόνο αργότερα, και μετά τη φο
νική κακοκαιρία στη Χαλκιδική, 
το 112 εξακολουθεί να υπολει
τουργεί. Εάν όλα είχαν προχωρή
σει βάσει εκείνου του χρονοδια
γράμματος, ο τηλεφωνικός αριθ
μός θα μπορούσε σήμερα να συμ- 
βάλει στην έκτακτη ενημέρωση 
πολιτών και στην έγκαιρη εκκέ
νωση περιοχών.

Δύο είναι οι βασικές εκκρεμότητες 
στη χρήση του 112: να τεθεί σε λει- 
τουργία το σύστημα αυτόματου γε-

ωεντοπισμού και να δοθεί η δυνα
τότητα αποστολής προειδοποιητι
κών ςηις σε κινητά τηλέφωνα πο
λιτών που βρίσκονται σε κίνδυνο. 
Σύμφωνα με πληροφορίες της «ΙΟ 
από τη Γενική Γραμματεία Πολιτικής 
Προστασίας, σήμερα ο γεωεντοπι- 
σμός όσων καλούν σε βοήθεια μπο
ρεί να γίνει μεταξύ τριών έως και 
15 λεπτών. Πρέπει αρχικά να βρεθεί 
το στίγμα από κεραία κινητής τη
λεφωνίας και έπειτα ο πάροχος να 
δώσει τα στοιχεία. Με την αναβάθ
μιση του 112, δεν θα μεσολαβεί 
αυτό το χρονικό διάστημα. Μόλις 
κάποιος καλεί σε βοήθεια, θα φαί
νεται πού βρίσκεται.

Σήμερα αναμένεται να γίνουν 
δοκιμές της αποστολής προειδο
ποιητικών ςηις για περιπτώσεις 
έκτακτης ανάγκης. Δύο πειραμα
τικές δοκιμές θα πραγματοποιηθούν 
στο Συντονιστικό Κέντρο Επιχει
ρήσεων του Πυροσβεστικού Σώ
ματος στο Χαλάνδρι και άλλη μία 
στο υπουργείο Προστασίας του Πο
λίτη στην Κατεχάκη. Οριοθετείται 
μια περιοχή σε πολύγωνο και όσα

κινητά βρίσκονται μέσα σε αυτό 
λαμβάνουν το σχετικό μήνυμα. Το 
ίδιο σύστημα δίνει τη δυνατότητα 
προειδοποιητικών κλησεων με ηχο- 
γραφημένο μήνυμα σε σταθερά 
τηλέφωνα εντός της ίδιας περιοχής. 
Εάν το σύστημα λειτουργούσε πέ
ρυσι, θα μπορούσε να είχε εφαρ
μοστεί για τους πυρόπληκτους στο

Επτά νεκροί ο απολογι
σμός ιπς σφοδρής κακο
καιρίας στη Χαλκιδική.

Μάτι και στον Νέο Βουτζά, οι οποίοι 
αντιλήφθηκαν τον κίνδυνο μόνοι 
τους, όταν πλέον η φωτιά έφτασε 
στις πόρτες τους.

Ο κυβερνητικός εκπρόσωπος Στέ
λιος Πέτσας ανέφερε χθες ότι η 
ενεργοποίηση του 112 αποτελεί 
προτεραιότητα του πρωθυπουργού 
Κυριάκου Μητσοτάκη. Η περιπε
τειώδης πορεία του τηλεφωνικού 
αριθμού κρατάει από το 2010, όταν 
είχε υπογράφει η αρχική συμφωνία

για την αναβάθμισή του. Ακολού
θησαν εννέα χρόνια γραφειοκρα
τικών αγκυλώσεων. Αρχικά το έργο 
δεν πρόλαβε να υλοποιηθεί εγκαίρως 
και να χρηματοδοτηθεί από το ΕΣΠΑ 
2007-2013, όπως είχε προβλεφθεί. 
Το 2016 εντάχθηκε στο επιχειρη
σιακό πρόγραμμα «Μεταρρύθμιση 
δημόσιου τομέα» (2014-2020), ενώ 
το 2018 χρειάστηκε να υπογράφει 
νέα τροποποιημένη σύμβαση.

Η κακοκαιρία της περασμένης 
Τετάρτης είχε προβλεφθεί εγκαίρως 
από την ΕΜΥ, η οποία από τις 9 
Ιουλίου είχε εκδώσει έκτακτο δελτίο 
επικίνδυνων καιρικών φαινομένων. 
Από το απόγευμα της Τετάρτης η 
Γενική Γραμματεία Πολιτικής Προ
στασίας είχε επικοινωνήσει με 
τους αρμόδιους περιφερειάρχες 
και είχε θέσει σε ετοιμότητα τον 
τοπικό μηχανισμό. Οπως επιση
μαίνουν πηγές της γενικής γραμ
ματείας, το φαινόμενο των ισχυρών 
ανέμων εκδηλώθηκε εντός λίγων 
λεπτών. Ο απολογισμός από το 
πρωτοφανές καιρικό φαινόμενο 
ήταν επτά νεκροί (ένας ψαράς και

έξι ξένοι τουρίστες) και 120 τραυ
ματίες, εκ των οποίων οι 26 νοση
λεύονται σε νοσοκομεία της Θεσ
σαλονίκης και της Χαλκιδικής.

Μέσα σε 20 λεπτά
«Ελένη, έρχεται τσουνάμι». Η 

προειδοποίηση της γειτόνισσας 
στην Ελένη Καραγιαννίδου, που 
εκείνη την ώρα δειπνούσε με πα
ρέα στο μπαλκόνι του σπιτιού της 
στην ΠορταριάΧαλκιδικής, ήρθε 
μάλλον αργά. «Ετρεχα για να μα
ζέψω τις τέντες που έσπασαν», 
περιγράφει η 80χρονη κ. Καρα- 
γιαννίδου. Στο μεταξύ, από τα κου
φώματα γέμισε όλο το σπίτι νερά. 
«Σπεύσαμε με κουβάδες να βγά
λουμε το νερό έξω, μέσα στο σκο
τάδι, αφού διεκόπη η ηλεκτροδό
τησα, και ενώ ακόμα μαινόταν η 
θεομηνία». Ολο το κακό έγινε μέσα 
σε είκοσι λεπτά. Τα κλαδιά των 
δένδρων στην αυλη έσπασαν, έφυ
γαν τα κεραμίδια γειτονικών σαϊ
τιών, τα οποία πλημμύρισαν ολο- 
σχερώς.«Εχω περάσει πενήντα 
καλοκαίρια της ζωής μου εδώ, δεν

έχω ξαναδεί κάτι τέτοιο», σχολιάζει 
η ίδια. «Ηταν ευτύχημα που όλα 
συνέβησαν νύχτα», επισημαίνει 
από την πλευρά του ο κ. Χρήστος 
Ορλης, που ζει μόνιμα στα Νέα 
Μουδανιά. «Αν ήταν μέρα, όλος ο 
κόσμος θα ήταν έξω στις παραλίες, 
θα είχε επικρατήσει πανικός», δι
ευκρινίζει. Το βράδυ οι περισσό
τεροι βρίσκονταν σε σπίτια. «Παρ’ 
όλα αυτά, προκλήθηκε μεγάλο 
μποτιλιάρισμα στους δρόμους, κα
θώς πολλοί τουρίστες προσπάθη
σαν να απομακρυνθούν με Ι.Χ., 
όμως δεν γνώριζαν τους δρόμους 
και -απουσία ηλεκτροδότησης- 
δεν έβλεπαν τις πινακίδες». Μέσα 
σε λίγη ώρα, ένας συνδυασμός 
ανεμοστρόβιλου με βροχή και χα
λάζι «ξήλωσε» κεραμίδια, τούβλα, 
πινακίδες, έριξε δένδρα και έκανε 
καναπέδες, μηχανάκια και ποδή
λατα να «πετάνε». Την επόμενη 
ημέρα δεν υπήρχε κανένας λουσ
μένος, η παραλία είχε όλη απο
κλειστεί, τα πεύκα που βρίσκονταν 
μέχρι πρότινος περιμετρικά της 
ακρογιαλιάς είχαν καταποντιστεί.

Πρωτοφανές καιρικό φαινόμενο στη Χαλκιδική
~ ..

Ενα ηλικιωμένο 
ζευγάρι από την Τσεχία 
έχασε τη ζωή του 
στη Σωζόπολη όταν 
οι ισχυροί άνεμοι 
αναποδογύρισαν 
το τροχόσπιτο 
στο οποίο διέμεναν.

Διαλυμένη πινακίδα 
στην περιοχή Γεωπονικά.

< ■£.··, γγ-
Ο Περιοχές οπού χαθηκαν ανθρώπινες ζωές 
■ Μεγαλύτερες ταχύτητες ανέμου
Ο Κεραυνικό πλήγματα που κατα- 

γράφηκαν τις βραδινές ώρες ( Ιτρατωνι
100 χλμ./ώρα
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Ζημίες σε βενζινάδικο 
στην Ποτίδαια.Νεαα Μηχανιωνα

Β5 χλμ./ώρα
30

ΣΤΟΝ ΧΑΡΤΗ ΠΑΡΟΥΣΙΑΖΕΤΑΙ
Η έντονη ηλεκτρική δραστηριότητα όπως καταγράφηκε από 
το σύστημα ανίχνευσης ηλεκτρικών εκκενώσεων του Εθνικού 
Αστεροσκοπείου Αθηνών/meteo.gr «ZEUS» στη Β. Ελλάδα.
Με κόκκινο χρώμα σημειώνονται τα κεραυνικό πλήγματα 
που καταγράφηκαν τις βραδινές ώρες της Τετάρτης.

Πολύγυρος
68 χλμ./ώρα

22.20

Σωζοπολη

Νεα Ποτίδαια ΝΕΚΡΟΙ ΚΑΙ ΤΡΑΥΜΑΤΙΕΣ
J Περισσοτέρους απο 120 τραυματίες

V δέχθηκαν χΗργ τη νηπηκηιιρίη ΠηλιιIII Tin 7 δέχθηκαν χθες τα νοσοκομεία Πολυγυρου 
Παπανικολάου, Γεννηματάς και το Κέντρο 
Υγείας Μουδανιών. Οι 26 παρέμεναν για 
νοσηλεία έως χθες το απόγευμα.

νεκροί, 
ανάμεσα τους 
δύο παιδιά

Εικόνες καταστροφής 
στην παραλία Νέα Πλάγια

ΠΗΓΕΣ: Εθνικό Αστεροσκοπείο Αθηνών / meteo.gr
Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ

Προβλήματα ηλεκτροδότησης Η «υπερκυτταρική καταιγίδα»
Της ΧΡΥΣΑΣΛΙΑΓΓΟΥ

Μια μεγάλη κινητοποίηση με συν
τονιστή τον ίδιο τον υπου ργό Ενέρ
γειας ΚωστήΧατζηδάκη βρίσκεται 
από χθες σε εξέλιξη για την απο
κατάσταση της ηλεκτροδότησης 
στη Χαλκιδική, όπου η φονική κα
κοκαιρία έπληξε το δίκτυο μέσης 
και χαμηλής τάσης αλλά και τις 
υποδομές μεταφοράς, βυθίζοντας 
την περιοχή εν μέσω τουριστικής 
σεζόν στο σκοτάδι.

Συνεργεία του ΑΔΜΗΕ και του 
ΔΕΔΔΗΕ, αλλά και προσωπικό των 
συνεργαζόμενων υπεργολάβων που 
προσφέρθηκε εθελοντικά, κατα
βάλλουν υπεράνθρωπες προσπά
θειες ώστε να αποκατασταθούν οι 
βλάβες το ταχύτερο δυνατόν. Από 
νωρίς το μεσημέρι είχε αποκατα
σταθεί πλήρως η ηλεκτροδότηση 
στο τρίτο πόδι της Χαλκιδικής, ενώ 
μέχρι αργά το βράδυ αποκαταστά
θηκε και στο δεύτερο με εξαίρεση 
ένα κάμπινγκ κοντά στο Πόρτο 
Καρράς όπου το έργο των συνερ
γείων δυσκολεύτηκε λόγω της πτώ
σης μεγάλων πεύκων.

Στο σκοτάδι παραμένει το πρώτο 
πόδι λόγω της απώλειας δύο ιστών 
στη γραμμή μεταφοράς Μουδα- 
νιών-Κασσανδρείας. Τα συνεργεία

του ΑΔΜΗΕ έχουν εγκαταστήσει 
ειδικό φωτισμό για να συνεχίσουν 
να εργάζονται κατά τη διάρκεια 
όλης της νύχτας και καταβάλλουν 
κάθε δυνατή προσπάθεια για την 
περάτωση των εργασιών σταθε
ροποίησης των ιστών το ταχύτερο 
δυνατόν, σύμφωνα με την ενημέ
ρωση του Διαχειριστή. Επιπλέον, 
οχήματα και εξοπλισμός έχουν με-

Εκτιμάται ότι οι βλάβες 
θα αποκατασταθούν νωρίς 
το Σάββατο- Οι ελλείψεις 
εφεδρικών γεννητριών 
από πλευράς ΔΕΗ δυσχε
ραίνουν την κατάσταση.

ταφερθεί στον χώρο των επισκευών 
με κινητοποίηση από τη Νότια Ελ
λάδα, την Αττική και όλη την Βόρεια 
Ελλάδα που ξεκίνησε κατά τη διάρ
κεια της νύχτας.

Οι ελλείψεις εφεδρικών γεννη
τριών από πλευράς της ΔΕΗ δυ
σκολεύουν τα πράγματα, καθώς 
δεν υπάρχει η δυνατότητα προσω
ρινής εναλλακτικής ηλεκτροδότη
σης. Ο υπουργός Ενέργειας κ. Χα-

τζηδάκης αναζήτησε ο ίδιος στην 
αγορά μεταξύ των ιδιωτών ηλε
κτροπαραγωγών γεννήτριες, όπως 
και από τον στρατό, ενώ απευθύν
θηκε και σε εταιρεία της Ελβετίας, 
η οποία εμφανίστηκε πρόθυμη να 
βοηθήσει αλλά η μεταφορά τους 
απαιτεί τρεις ημέρες.

Μέχρι χθες το βράδυ, πάντως, 
στην περιοχή δεν είχε φτάσει καμία 
γεννήτρια, ενώ μέσα στη νύχτα 
αναμένεται η μεταφορά στη Χαλ
κιδική 14 μικρών γεννητριών του 
ΔΕΔΔΗΕ, οι οποίες θαχρησιμοποι- 
ηθούν για να καλύψουν τις ανάγκες 
σε ηλεκτροδότηση των αντλιοστα
σίων στην περιοχή της Κασσάν
δρας, ώστε να διασφαλιστεί η υδρο- 
δότηση των κατοίκων.

Ο ΑΔΜΗΕ στις σχετικές ανακοι
νώσεις του απέφυγε να μιλήσει για 
χρόνο αποκατάστασης της ηλε
κτροδότησης, γεγονός που δείχνει 
και το μέγεθος του προβλήματος. 
Η πλευρά των τεχνικών του ΔΕΔ
ΔΗΕ, πάντως, εκτιμά ότι είναι πολύ 
πιθανό οι βλάβες να αποκαταστα
θούν νωρίς το Σάββατο. Στη Χαλ
κιδική βρίσκεται από χθες ο διευ- 
θύνων σύμβουλος του ΑΔΜΗΕ κ. 
Μανούσος Μανουσάκης για τον 
συντονισμό των εργασιών αποκα
τάστασης του δικτύου.

Της ΛΙΝΑΣ ΓΙΑΝΝΑΡΟΥ

Είναι η «βασίλισσα» των καταιγίδων. 
Η «υπερκυτταρική καταιγίδα» με
ταφέρει σύννεφα που παράγουν 
πολύ ισχυρές βροχές, χαλάζι και 
ενίοτε ανεμοστρόβιλους. Ενα τέτοιο, 
σπάνιο και ιδιαίτερα σφοδρό φαι
νόμενο έπληξε τη Χαλκιδική το βρά
δυ της Τετάρτης, σκορπώντας τον 
θάνατο και την καταστροφή. Αυτό 
αποκάλυψε η ανάλυση των εικόνων 
της ελληνικής επικράτειας που στέλ
νει ο ευρωπαϊκός μετεωρολογικός 
δορυφόρος Meto«at-ll σε συν
δυασμό με τις καταγραφές του συ
στήματος εντοπισμού κε ρουνικών 
χτυπημάτων «ΖΕΥΣ» του Εθνικού 
Αστεροσκοπείου Αθηνών (ΕΑΑ).

Σύμφωνα με τους μετεωρολόγους 
Α. Καραγιαννίδη, επιστημονικό συ
νεργάτη ΕΑΑ και Κ. Λαγουβάρδο, 
ερευνητή ΕΑΑ, στο επίκεντρο υπερ
κυτταρικής καταιγίδας βρέθηκαν 
η νοτιοδυτική Χαλκιδική και η χερ
σόνησος της Κασσάνδρας. Οπως 
παρατήρησαν, στις 10.30 το βράδυ, 
το καταιγιδοφόρο νέφος ήταν ιδι
αίτερα εκτεταμένο, ενώ η κεραυνκή 
δραστηριότητα ήταν εξαιρετικά 
ισχυρή, με πολλές δεκάδες κεραυ
νούς να πλήττουν την Κασσάνδρα. 
Παράλληλα, η κορυφή της καται

γίδας ξεπέρασε το επίπεδο της Τρο
πόπαυσης (το ανώτατο διαχωριστικό 
σύνορο όπου λήγει η τροπόσφαιρα 
και πριν ξεκινήσει η στρατόσφαιρα), 
φτάνοντας πάνω από 12,5 χλμ. ύψος! 
«Καταιγίδες τόσο μεγάλης οριζόντιας 
και κατακόρυφης ανάπτυξης και 
έντονης κεραυνκής δραστηριότη
τας, συνδέονται με ισχυρότατους 
ανέμους και καταστροφικά αποτε-

Το σπάνιο και σφοδρό 
φαινόμενο που έπληξε 
τη Χαλκιδική- «Είχε 
προβλεφθεί με μεγάλη 
ακρίβεια», λέει ερευνη
τής του Αστεροσκοπείου.

λέσματα, όπως αυτά που δυστυχώς 
έζησε η Χαλκιδική το βράδυ της Τε
τάρτης 10/07/2019».

Για φαινόμενα που εντάσσονται 
στις διαφοροποιήσεις που επιφέρει 
η κλιματική αλλαγή, έκανε λόγο 
χθες ο πρόεδρος του τμήματος Γε
ωλογίας και Γεωπεριβάλλοντος ΕΚΠΑ 
κ. Ευθύμης Λέκκας, ενώ με άρθρο 
στο kathimerini.gr ο ομότιμος κα
θηγητής ΕΚΠΑ, ακαδημαϊκός Χρή

στος Ζερεφός επεσήμανε ότι παγ- 
κοσμίως τα ακραία καιρικά φαινό
μενα αυξάνουν τόσο σε συχνότητα 
όσο και σε ένταση. «Η ενημέρωση 
είναι καθοριστικής σημασίας για 
την προστασία των ανθρώπων και 
της περιουσίας τους» σημείωσε ο 
κ. Ζερεφός, τονίζοντας ωστόσο ότι 
«η αστάθεια του καιρού μπορεί να 
προβλεφθεί, αλλά το σημείο στο 
οποίο θα ξεσπάσει η σησσωρευμένη 
από την αστάθεια ενέργεια είναι 
δύσκολο να προσδιοριστεί με ακρί
βεια ως προς τον χρόνο και τη διάρ
κεια». Σημειώνεται ότι η ΕΜΥ είχε 
έγκαιρα προειδοποιήσει για την εκ
δήλωση ακραίων καιρικών φαινο
μένων στην περιοκή της Χαλκιδκής, 
το βράδυ της Τετάρτης προς Πέμπτη. 
Ομως, το σήμα του σηναγερμού δεν 
φαίνεται να κινητοποίησε κάποιον 
μηχανισμό ή να έφτασε στον τελικό 
προορισμό, τον πολίτη. «Το φαινό
μενο είχε προβλεφθεί με μεγάλη 
ακρίβεια» λέει στην «Κ» ο κ. Λαγου- 
βάρδος. «Η πρόγνωση έχει βελτιωθεί 
σημαντικά. Είναι απαραίτητο να 
μπουν σε εφαρμογή έξυπνα συστή
ματα ειδοποίησης του κόσμου την 
ώρα του συναγερμού. Είναι κρίμα 
όταν έχουμε φαινόμενα με πολύ κα
λή πρόγνωση, όπως αυτό στη Χαλ
κιδική, να θρηνούμε νεκρούς».
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1  Εγκλημα διαρκείας με το «112»
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,3-4 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2019

Πρώτη διαχείριση κρίσης
Οι εντολές Μητσοτάκη μετά τη φονική κακοκαιρία στη Χαλκιδική

Της ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΙΑΣ ΠΕΛΩΝΗ

Πρώτο δείγμα γραφής και ταυτό
χρονα τεστ για άμεση διαχείριση 
κρίσης έδωσε η κυβέρνηση, αν- 
τιδρώντας αστραπιαία το βράδυ 
της Τετάρτης στην καταστροφική 
κακοκαιρία της Χαλκιδικής. Ηδη 
από το απόγευμα, μόλις έγιναν 
γνωστές οι προβλέψεις της ΕΜΥ, 
εκδόθηκαν οι σχετικές προειδο
ποιήσεις, ενώ η Γενική Γραμματεία 
Πολιτικής Προστασίας και η Πε
ριφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας 
έθεσαν σε συναγερμό όλες τις αρ
μόδιες υπηρεσίες. Αρχικά οι πλη
ροφορίες ήταν συγκεχυμένες. Ο 
πρωθυπουργός βρισκόταν σε διαρ
κή επικοινωνία με τους συναρ- 
μόδιους υπουργούς και έδωσε εν
τολή σε κυβερνητικό κλιμάκιο 
αποτελούμενο από τους υπουρ
γούς Εσωτερικών Τάκη Θεοδω- 
ρικάκο, Υποδομών Κώστα Καρα
μανλή, και τον υφυπουργό Μα- 
κεδονίας-Θράκης Θεόδωρο Κα- 
ράογλου να μεταβούν στην πε
ριοχή. Ταυτόχρονα, επικοινώνησε 
με τον Μιχάλη Χρυσοχοΐδη και 
του ανέθεσε τον συντονισμό όλων 
των απαραίτητων ενεργειών.

Λίγο μετά τη μία τα ξημερώ
ματα της Πέμπτης, κυβερνητικές 
πηγές ενημέρωναν ότι κηρύχ
θηκε σε κατάσταση έκτακτης 
ανάγκης η ευρύτερη περιοκή της 
Χαλκιδικής και ότι με εντολή του 
πρωθυπουργού μετέβαινε κυ
βερνητικό κλιμάκιο, το οποίο θα

Αμεσα ξεκίνησαν, χθες, οι εργασίες αποκατάστασης.

Ο πρωθυπουργός ανέ
βαλε τις προγραμματι
σμένες συναντήσεις του 
για να βρίσκεται σε επα
φή με τους συναρμόδι- 
ους υπουργούς.

βρισκόταν εκεί λίγες ώρες αργό
τερα. Προφανώς τα πράγματα 
θα ήταν εντελώς διαφορετικά 
αν η κυβέρνηση είχε αντιδράσει

χθες το πρωί αντί για το βράδυ 
της Τετάρτης και υπό αυτό το 
πρίσμα λειτούργησε και ως «πρό
βα» για παρόμοιες μελλοντικές 
κρίσεις, ακόμη μεγαλύτερης επι- 
κινδυνότητας.

Η κινητοποίηση ήταν ταχεία 
και το μήνυμα σαφές: άμεση αν
τίδραση και στενή πρωθυπουρ- 
γική παρακολούθηση για να μην 
«ξεφύγουν» τα πράγματα.

Ο πρωθυπουργός, εξάλλου, 
ανέβαλε όλες τις χθεσινές προ
γραμματισμένες συναντήσεις 
του για να βρίσκεται σε επαφή

με τους συναρμόδιους υπουρ
γούς. Επιπλέον, έχει δώσει εντολη, 
όπως είπε ο κυβερνητικός εκπρό
σωπος Στέλιος Πέτσας, στη Γενική 
Γραμματεία Πολιτικής Προστασίας 
για την άμεση ενεργοποίηση του 
Ευρωπαϊκού Αριθμού Εκτακτης 
Ανάγκης 112. Η εντολή είναι να 
αρχίσει άμεσα η καθολική ενερ
γοποίηση του συστήματος που 
αναμενόταν να πραγματοποιηθεί 
από την απελθούσα κυβέρνηση 
μετά την τραγωδία στο Μάη, αλλά 
παραμένει ακόμα μετέωρο. Αμεσα 
θα προχωρήσει και το σχέδιο ανα
διοργάνωσης της Γενικής Γραμ
ματείας Πολιτικής Προστασίας, 
το οποίο είχε προαναγγείλει εδώ 
και μήνες ο Κυριάκος Μητσοτά- 
κης. Αυτό, προκειμένου, όπως 
είπε ο κυβερνητικός εκπρόσωπος 
να υπάρχει ένας αρμόδιος για την 
επιχειρησιακή λειτουργία χωρίς 
παρεμβάσεις.

Στο μεταξύ, σε συνέντευξή 
του στο Hardtalk του BBC ο πρω
θυπουργός σημείωσε ότι θεωρεί 
μεγαλύτερη πρόκληση να δια
σφαλίσει ότι «η οικονομική με
γέθυνση θα μοιραστεί με δίκαιο 
τρόπο». Τόνισε ακόμη ότι η εδραί- 
ωση της αξιοπιστίας της χώρας 
θα ανοίξει τον δρόμο στη δια
πραγμάτευση για τη μείωση του 
ύψους των πρωτογενών πλεο
νασμάτων, ενώ επαναλαμβάνει 
ότι «κανένας δεν μιλά για κανενός 
είδους περικοπή στο ασφαλιστικό 
σύστημα».

Τσίπρας: Οχι στην πολιτική εκμετάλλευση
Δήλωση με αφορμή την τραγωδία 
στη Χαλκιδική έκανε ο πρόεδρος 
του ΣΥΡΙΖΑ Αλέξης Τσίπρας, εκ
φράζοντας τα συλλυπητήριά του 
για τους ανθρώπους που έχασαν 
τη ζωή τους, καθώς «και την ολό
ψυχη συμπαράστασή του στους 
τραυματίες και στους πληγέντες». 
Ο κ. Τσίπρας, σε μια έμμεση προ
σπάθεια αντιπαραβολής με το 
Μάτι, έδωσε και πολιτική χροιά 
στη δήλωσή του λέγοντας πως 
«αυτές οι στιγμές δεν είναι για

πολιτική εκμετάλλευση. Τουλά
χιστον εγώ δεν θα το κάνω ποτέ». 
Παράλληλα, ο τέως πρωθυπουρ
γός, κινούμενος σε οικολογική 
γραμμή, που αποτελεί στόχο για 
τον ΣΥΡΙΖΑ, μίλησε για «άκρατη 
ανάπτυξη» που «απειλεί τον πλα
νήτη». Τη γραμμή Τσίπρα πάντως 
δεν την ακολούθησε ο ΣΥΡΙΖΑ, 
που λίγη ώρα μετά εξέδιδε ανα
κοίνωση με πολιτική χροιά. «Ελ
πίζουμε, αυτή τη φορά, η συζή
τηση να γίνει με σοβαρότητα και

νηφαλιότητα, χωρίς τις πολιτικές 
σκοπιμότητες που ζήσαμε σε αν
τίστοιχες περιπτώσεις στο πρό
σφατο παρελθόν», ανέφερε μεταξύ 
άλλων. Από το ΚΙΝΑΛ έσπευσε 
στο σημείο ο βουλευτής Χαλκι
δικής Απόστολος Πάνας συμμε
τέχοντας στην έκτακτη σύσκεψη 
κυβερνητικών στελεχών, βουλευ
τών των κομμάτων και εκπροσώ
πων των φορέων και, μεταξύ άλ
λων, ζήτησε την άμεση αποκα
τάσταση της ηλεκτροδότησης

των πληγεισών περιοχών, την κα
ταγραφή των ζημιών και την οι
κονομική αποζημίωση των πλη- 
γέντων με ταχεία άρση των γρα
φειοκρατικών αγκυλώσεων. Τέλος, 
το ΜέΡΑ25 σημειώνει πως έχει 
παρέλθει η ώρα για να πειστούν 
και οι πιο δύσπιστοι για το μέγε
θος, τις συνέπειες αλλά και τις αι
τίες της κλιματικής αλλαγής και 
«είναι ώρα να περάσουμε άμεσα 
σε δράση, σε συλλογικό και παγ
κόσμιο επίπεδο».

Εκτακτη ενίσχυση 
τριών δήμων 
με 500.000 ευρώ
Εχει ξεκινήσει η καταγραφή των 
ζημιών σε καλλιέργειες αλλά και 
σε σπίτια και επιχειρήσεις, έτσι 
ώστε να δρομολογηθεί η διαδικασία 
αποζημιώσεων σύμφωνα με τους 
υπουργούς Εσωτερικών Παναγιώτη 
Θεοδωρικάκο και Αγροτικής Ανά
πτυξης Μάκη Βορίδη. Ηδη, χθες, ο 
υπουργός Εσωτερικών ανακοίνωσε 
την έκτακτη ενίσχυση με 500.000 
ευρώ συνολικά των Δήμων Νέας 
Προποντίδας, Κασσάνδρας και Σι- 
θωνίας Χαλκιδικής προκειμένου να 
αποκατασταθούν οι υποδομές άμε
σα. Ειδικότερα, ο υπουργός Εσω
τερικών μετέβη χθες στο δημαρ
χείο Νέων Μουδανιών, μετέχοντας 
στο κυβερνητικό κλιμάκιο για την 
αντιμετώπιση των φυσικών κατα
στροφών. Επειτα από σύσκεψη 
που πραγματοποιήθηκε με τους 
συναρμόδιους υπουργούς και εκ
προσώπους της Τοπικής Αυτοδι
οίκησης ανακοίνωσε ότι θα δοθούν 
αποζημιώσεις για τις καταστροφές 
σε σπίτια και επιχειρήσεις, ενώ 
σύμφωνα με τον υπουργό έχει ξε
κινήσει η καταγραφή των ζημιών 
από τις υπηρεσίες της Περιφέρειας 
και των δήμων.

Νωρίτερα, ο υπουργός Εσωτερι
κών είχε ανακοινώσει την έκτακτη 
ενίσχυση των Δήμων Νέας Προ
ποντίδας και Κασσάνδρας με 
200.000 ευρώ και Σιθωνίας Χαλκι
δικής με 100.000 ευρώ για την κά
λυψη εξόδων αποκατάστασης των 
δημοτικών υποδομών. Εχουν ελεγχ
θεί οι δημόσιες υποδομές στους δή
μους που έπληγησαν, ενώ περίπου 
10 άνθρωποι των οποίων τα σπίτια 
κρίθηκαν μη κατοικήσιμα φιλοξε
νούνται σε ξενοδοχεία. Χθες το 
απόγευμα η κίνηση στο οδικό δίκτυο 
της Χαλκιδικής είχε αποκατασταθεί, 
σύμφωνα με τη Γενική Γραμματεία 
Πολιτικής Προστασίας.

Ταυτόχρονα, ανυπολόγιστες είναι 
οι καταστροφές στις καλλιέργειες 
και στις αγροτικές υποδομές σε 
πολλές περιοχές στη Βόρεια και 
Κεντρική Ελλάδα από τη χθεσινή 
καταιγίδα. Συνεργεία του ΕΛΓΑ 
έχουν ήδη μεταβεί στα σημεία ώστε 
να καταγραφούν οι ζημιές στις καλ
λιέργειες των περιοχών οι οποίες

έπληγησαν από ακραία καιρικά φαι
νόμενα.

Ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης 
και Τροφίμων Μάκης Βορίδης, επι
κοινώνησε με τον πρόεδρο του ΕΛ
ΓΑ Φάνη Κουρεμπέ προκειμένου 
να ενημερωθεί για τις καταστροφές. 
Οπως ανακοίνωσε, «εξατομικευμέ- 
νες εκτιμήσεις θα αρχίσουν άμεσα 
με προτεραιότητα στις καλλιέργειες 
που βρίσκονται στο στάδιο της συγ
κομιδής, ενώ θα υπάρξει νέα ενη
μέρωση μόλις έχουμε ακριβέστερη 
εικόνα για το ύψος και την έκταση 
των ζημιών».
Σύμφωνα με τον οργανισμό σημει
ώθηκαν καταστροφές από το χαλάζι, 
την ανεμοθύελλα και τις βροχο-

Ανυπολόγιστες 
καταστροφές 
στις καλλιέργειες 
και στις αγροτικές 
υποδομές σε πολλές 
περιοχές στη Βόρεια 
και Κεντρική Ελλάδα.

πτώσεις στις παρακάτω περιφερει
ακές ενότητες:
• Εβρου σε ελιές, βαμβάκι και οπω
ροφόρα.
• Ροδόπης σε βαμβάκι, καπνά, ακτι
νίδια και οπωροκηπευτικά.
• Καβάλας σε αροτραίες εκτάσεις.
• Χαλκιδικής σε ελιές, αμπέλια και 
θερμοκήπια κηπευτικών.
• Θεσσαλονίκης σε αμπέλια και 
αροτραίες καλλιέργειες.
• Ημαθίας σε οπωροφόρα.
• Πιερίας σε οπωροφόρα, κηπευτικά 
και καπνά.
• Λάρισας σε οπωροφόρα, καπνά 
και βαμβάκι.
• Φλώρινας σε φασόλια και οπω
ροφόρα.
• Μαγνησίας σε οπωροφόρα και 
ελιές.
• Καρδίτσας σε αροτραίες καλλιέρ
γειες.
• Βοιωτίας σε κρεμμύδια και βαμ
βάκι.

ΤΑΝΙΑ ΓΕΩΡΓΙ0Π0ΥΛ0Υ
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1  Πλήρη και άμεση εφαρμογή του αντικαπνιστικού
νόμου

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 26 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2019

Επιφάνεια: 56.54 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Την πλήρη
και άμεση εφαρμογή ίου αντικα- 
πνιστικοιι νόμου, που συνιστά δέ
σμευση ίου πρωθυπουργού αλλά 
και της ηγεσίας του υπουργείου 
Υγείας, στηρίζει ο Σύνδεσμος Φαρ
μακευτικών Επιχειρήσεων Ελλά
δος (ΣΦΕΕ). Σε σχετική ανακοίνω
σή του, ο σύνδεσμος εκφράζει τη 
στήριξή του στην απαγόρευση του 
καπνίσματος σε όλους τους δη
μόσιους κλειστούς χώρους χωρίς 
εξαιρέσεις, καθώς και σε άλλες 
αντίστοιχες πρωτοβουλίες για την 
πρόληψη και τη βελτίωση της δη
μόσιας υγείας. 0 ΣΦΕΕ υπενθυμί
ζει ότι μελέτες των δύο τελευταίων 
δεκαετιών έχουν καταδείξει τις κα
ταστρεπτικές συνέπειες τόσο για 
τους ενεργητικούς καπνιστές όσο 
και για τους παθητικούς. 0 πρόε
δρος του ΣΦΕΕ Ολύμπιος Παπαδη- 
μητρίου σημείωσε μεταξύ άλλων 
ότι «αποδίδουμε ιδιαίτερη έμφαση 
στην απαγόρευση του καπνίσμα
τος, καθώς τη θεωρούμε μεγάλο 
βήμα για τη δημιουργία μιας νέας 
νοοτροπίας, ενός νέου “πολιτισμού 
πρόληψης" στη χώρα μας».
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1  Εμβόλιο για έξι νόσους
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 23 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2019

Επιφάνεια: 68.31 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εμβόλιο για έξι νόσοιις
ΤΟ ΕΞΑΔΥΝΑΜΟ παιδιατρικό εμβόλιο VAXELIS® 
είναι πλέον διαθέσιμο και στη χώρα μας από τη 
φαρμακοβιομηχανία MSD Ελλάδος. Πρόκειται για 
το νέο εξαδύναμο εμβόλιο σε υγρή μορφή, με έν
δειξη για τον αρχικό και τον επαναληπτικό εμβολι
ασμό βρεφών και νηπίων έναντι της διφθερίτιδας, 
του τετάνου, του κοκίτη, της ηπατίτιδας Β, της πολι
ομυελίτιδας και των διεισδυτικών νόσων που προ- 
καλούνται τον αιμόφιλο γρίπης τύπου β (Hib). Το εμ
βόλιο πήρε έγκριση από την Ευρωπαϊκή Επιτροπή 
Φαρμάκων (European Medicines Agency) τον Φε
βρουάριο του 2016 και από τον αμερικανικό οργα
νισμό FDA τον Δεκέμβριο του 2018. Το εμβόλιο εί
ναι διαθέσιμο σε Γερμανία, Ιταλία, Ισπανία, Ολλαν
δία και Γαλλία, όπου χρησιμοποιείται ήδη από πολ
λούς επαγγελματίες υγείας.
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1  Νυχτερινή έφοδο* ίου Κιιίλια οιον Ευαγγελισμό
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2019

Επιφάνεια: 138.7 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νυχτερινή έφοδο* ίου Κιιίλια οιον Ευαγγελισμό
Πάνω από μία ώρα έμεινε τα ξημερώματα 
της Πέμπτης στην εφημερία του νοσοκο

μείου Ευαγγε>«μόςονέυς υπουργός Υγείας Βα
σίλης Κικίλιας (φωτό), ο οποίος διαπίστωσε ιδίοις 
όμμασιν τη χαοτική κατάσταση 
στην «εμπόλεμη ζώνη» της γενι
κής εφημερίας της ναυαρχίδας 
του ΕΣΥ. Ο νέος υπουργός Υγεί
ας, στην ακρνιδιασπκή αυτοψία 
που έκανε στο θεραπευτήριο, πα- 
ρέμεινε στο Τμήμα Επειγόντων 
Περιστατικών (ΤΕΠ) διαπιστώνο
ντας την ταλαιπωρία των ασθε
νών και των συνοδών τους, αλλά 
και τον αγώνα του προσωπικού 
μέρα νύχτα, που σώζει ζωές. Οι 
ασθενείς τον αναγνώρισαν αμέ
σως και του έλεγαν στον ενικό 
«Κάνε κάη, παιδί μου», «Μας συγκινείς, αγόρι 
μου, κάνε κάη για την Υγεία». Ο υπουργός Υγεί- 
ας, εκτός από τους ασθενείς, μίλησε και με τους

γιατρούς, κυρίως με ειδικευόμενους και νοση
λευτές, που επικεντρώθηκαν στις ελλείψεις σε 
προσωηκό και σε αναλώσιμα υλικά.

Ο κ. Κικίλιας διαπίστωσε πώς λειτουργεί το 
νοσοκομείο την ημέρα που το 
χρειάζονται περισσότερο οι πολί
τες, υπό καθεστώς πλήρους πίε
σης, ώστε να διαπστώαει ης ατέ- 
λειες και ης ελλείψεις.

Ο Βασίλης Κικίλιας μίλησε 
με το προσωπικό και άκουσε με 
μεγάλη προσοχή τα προβλήματα 
που αντιμετωπίζει, ώστε να εξετα
στούν από το εππελείο του και να 
προβούν σης απαπούμενες ενέρ
γειες. Ο νέος υπουργός θα συνε
χίσει ης αιφνιδιασηκές επισκέ
ψεις του σε όλα τα νοσοκομεία 

της χώρας, προκειμίένου να σχηματίσει συνολική 

άποψη για τα προβλήματα που ταλανίζουν το ΕΣΥ.
Pica Μεθά
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1  ΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ (ΙΑΤΡΙΚΟ ΑΘΗΝΩΝ)
Πηγή: DEAL NEWS Σελ.: 32-33 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2019

Επιφάνεια: 720.7 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

μείς είμαστε ο ελληνικός πόλος στο χώρο της 
l·· ιδιωτικής υγείας και θα παραμείνουμε μια ελ- 
Ιμ ληνική και υγιής εταιρία». Ο Γιώργος Απο- 

στολόπουλος τόνισε ιδιαίτερα αυτή τη φράση του, μιλώ
ντας στη Γενική Συνέλευση του Ομίλου Ιατρικού Αθη
νών. Κάτι που μόνο τυχαίο δεν είναι σε μια περίοδο κα
τά την οποία, όπως επισήμανε, ο κλάδος βρίσκεται σε 
«κρίσιμη καμπή» καθώς «γύρω μας υπάρχει μια ανα

στάτωση».

Με αυτό τον παραστα
τικό τρόπο ο πρόεδρος του 

Ομίλου έδωσε το 
«στίγμα» των 

εξελίξεων 
στην εγχώ
ρια αγορά 
περίθαλ
ψης, όπου

Ο Πρόεδρός 
του Ομίλου || 
Ιατρικού
Αθηνών, ι
Γιώργος
Αποστολόπουλος

εν πολλοίς ο «χάρτης» υφίσταται 
ανακατατάξεις, με μόνο σταθερό 
«εθνικό πόλο» το Ιατρικό.

Η «απόβαση», αρχικό του CVC 
Capital που εξαγόρασε το 
Metropolitan, το Iaso General και 
το «Υγεία», η είσοδος στη συνέχεια 
του Oaktree που ολοκλήρωσε πριν 
λίγες μέρες, μέσα από τη δημόσια 
πρόταση, το deal για την απόκτη
ση του Ιασώ, έχοντας το «βλέμμα» 
και σε πιθανές άλλες κινήσεις, το 
«παρών» και τα σχέδια του Farallon 
Capital στη Euromedica, συνθέτουν 
ένα εντελώς διαφορετικό «τοπίο», 
το οποίο και αντικειμενικά αλλάζει 
τους όρους ανταγωνισμού.

Το «θα παραμείνουμε» του Απο- 
στολόπουλου είχε,όμως, και μια άλ
λη διάσταση, όπως ο ίδιος την έδω
σε, τονίζοντας ότι «θα παραμεί
νουμε εδώ, σε αντίθεση με κάποια 
funds που επενδύουν για λίγα χρό
νια και μετά αποχωρούν».

ΓΙΩΡΓΟΣ
ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ 
(ΙΑΤΡΙΚΟ ΑΘΗΝΩΝ)

του για την αν
Ο ισχυρός «ελληνικός πόλος»-Πώς βλέπει τις εξελίξεις στ

Η «ΑΠΑΝΤΗΣΗ»
Απέναντι σε αυτό το πέρασμα 

ενός μεγάλου μέρους της ιδιωτικής 
υγείας υπό τον έλεγχο ξένων οι
κονομικών συμφερόντων, η «απά
ντηση» από την πλευρά του Ιατρι-
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1  ΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ (ΙΑΤΡΙΚΟ ΑΘΗΝΩΝ)
Πηγή: DEAL NEWS Σελ.: 32-33 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-07-2019

*
To βάρος πέφτει 
στην υλοποίηση 
του τετραετούς 

επενδυτικού 
προγράμματος 

ύψους 40 εκ. ευρώ

κού Αθηνών, «κωδικοποιείται» μέ
σα από το τρίπτυχο Επενδύσεις- 
Εκσυγχρονισμός υποδομών-Ισχυ- 
ροποίηση.

Στο πλαίσιο αυτό, μόνο πέρυ
σι υλοποιήθηκαν επενδύσεις 12,8 
εκ. -που αφορούσαν κατά κύριο 
λόγο στην αγορά νέων μηχανη
μάτων-, ενώ βρίσκεται σε εξέλιξη 
το ευρύτερο επενδυτικό πρό
γραμμα τετραετούς διάρκειας και 
ύψους 40 εκ. ευρώ., με βασικούς 
πυλώνες την επέκταση μονάδων 
και την διαρκή ανανέωση του ια
τρικού εξοπλισμού.

Υπάρχει στα σκαριά το πλά
νο για τη δημιουργία μιας νέας 
μεγάλης μονάδας ενώ και όλες 
οι άλλες επιλογές βρίσκονται στο 
«οπλοστάσιο». Ωστόσο, «δεν 
βιαζόμαστε, θα γίνουν μόνο όταν 
εξυπηρετείται η στρατηγική 
μας», όπως τόνισε ο Διευθύνων 
Σύμβουλος Δρ. Β. Αποστολό- 
πουλος.

Τώρα, η ισχυροποίηση του Ομί
λου περνάει μέσα από την ανά
πτυξη των πωλήσεων και αυτό με

τη σειρά του θα απαιτήσει την δυ
ναμική προσαρμογή της τιμολο
γιακής πολιτικής, με την αξιοποί
ηση της διασποράς του δικτύου 
κλινικών, την αύξηση των διαθέ
σιμων κλινών και τη βελτιωμένη 
συνεργασία με τις ασφαλιστικές 
εταιρίες.

Η «ΘΩΡΑΚΙΣΗ»
Προϋπόθεση για να μπορέσει 

να σταθεί κάθε επιχείρηση κόντρα 
στον ανταγωνισμό, αλλά και σε 
ένα διαρκώς μεταβαλλόμενο πε
ριβάλλον, είναι η οικονομική της 
«θωράκιση». Και σε αυτό το επί
πεδο το Ιατρικό έχει κερδίσει το 
στοίχημα. Πετυχαίνοντας, το 
2018, αύξηση του κύκλου εργα
σιών στα 182,7 εκ. ευρώ (από 
169,2 εκ.), αλλά και εκτόξευση 
της καθαρής κερδοφορίας κατά 
303%, στα 10,8 εκ. ευρώ, από 
2,7 εκ. ευρώ το 2017.

Ταυτόχρονα, όμως, ιδιαίτερο 
βάρος δίνεται, στο σκέλος του δα
νεισμού, όπου έχει οικοδομηθεί

μια σχέση εμπιστοσύνης με τις 
τράπεζες. Αυτό φαίνεται άλλωστε 
από το χαμηλό επιτόκιο του βρα
χυχρόνιου δανεισμού, αλλά κυ
ρίως από το γεγονός ότι οι γραμ
μές πίστωσης που δίδονται μέσω 
leasing υπερβαίνουν τις ανάγκες 
του Ομίλου. Κάτι ιδιαίτερα σπάνιο 
στις μέρες μας.

Ουσιαστικά και στο μέτωπο των 
δανείων το Ιατρικό έχει καταφέ
ρει να αποπληρώσει εν μέσω κρί
σης για τόκους και χρεολύσια πε
ρί τα 100 εκ. ευρώ. Έτσι ο στόχος 
που έχει τεθεί είναι το 2021 ο δεί
κτης καθαρού δανεισμού προς λει
τουργική κερδοφορία να πέσει κά
τω από το 3. Όλα αυτά ενώ ο κλά
δος εξακολουθεί να βρίσκεται αντι
μέτωπος μετά μέτρα του clawback 
και του rebate, που αποδείχθηκαν 
καταστροφικό για εκατοντάδες 
επιχειρήσεις.

Έτσι, ο Αποστολόπουλος έχει 
καταφέρει να χτίσει «γραμμές 
άμυνας», αλλά και «επίθεσης». 
Ανάλογα με τις εξελίξεις.
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1  Μακάριος Λαζαρίδης: Η πρωτοβουλία μου για την
ίδρυση και λειτουργία μονάδας τεχνητού νεφρού στην
...

Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2019

Επιφάνεια: 458.59 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μακάριος Λαζαρίδης: Η πρωτοβουλία 
μου για την ίδρυση και λεπουργία 
μονάδας τεχνητού νεφρού omv Θάσο 
επιτέλους παίρνει σάρκα και οστά
0 νεοεκλεγείς βουλευτής Καβάλας μιλάει για τις 
προσωπικές δεσμεύσεις που γίνονται έργα απέναντι 
στους πολίτες χης Καβάλας και χην συμβολή της 
οικογένειας Χαριιόπουλου για την λειτουργία της 
μονάδας στο ΚΥ Πρίνου

Ο
 Βουλευτής Π.Ε.
Καβάλας της Νέας 
Δημοκρατίας κ. 
Μακάριος Λαζα

ρίδης, με αφορμή τη σύσκε
ψη που θα πραγματοποιηθεί 
την προσεχή Δευτέρα 15 Ιου
λίου, στο Γενικό Νοσοκομείο 
Καβάλας, για την ίδρυση και 
λειτουργία μονάδας τεχνη
τού νεφρού στο Κέντρο Υγεί
ας Πρίνου Θάσου, έκανε την 
ακόλουθη δήλωση:
«Στις 2 Ιουλίου 2018 επισκέ- 
φθηκα το Κέντρο Υγείας 
Πρίνου Θάσου μαζί με τον 
επιχειρηματία κ. Νίκο Χαρι- 
τόπουλο και ανακοινώσαμε 
την άμεση κάλυψη τρεχου- 
σών λειτουργικών αναγκών 
του Κ.Υ. στο διευθυντή του 
κ. Θ. Αγγελόπουλο.
Με αφορμή την επίσκεψη 
αυτή και αφού είχα συνα
ντηθεί με νεφροπαθείς του 
νησιού, ζήτησα από τον κ. 
Αγγελόπουλο να με ενημε
ρώσει για τη διαδικασία που 
απαιτείται έτσι ώστε να λει
τουργήσει μονάδα τεχνητού 
νεφρού.
Επισήμανα μάλιστα στον κ. 
Αγγελόπουλο ότι η οικογέ
νεια Χαριτόπουλου προτίθε- 
ται να βοηθήσει σημαντικά 
και στη δημιουργία της μο
νάδας τεχνητού νεφρού.
Στις ι8 Φεβρουάριου 2019 
επισκέφθηκα τη διοίκηση 
του Γενικού Νοσοκομείου 
Καβάλας. Επανέφερα τότε 
την ανάγκη δημιουργίας μο
νάδας τεχνητού νεφρού στο 
νησί.
Τότε η διοίκηση δεσμεύτηκε 
ότι θα πράξει ό,τι είναι δυ
νατό για να υλοποιηθεί μια 
επιθυμία δεκάδων ασθε
νών.
Τόνισα μάλιστα τότε ότι 
“αποτελεί προσωπική μου 
δέσμευση η δημιουργία της 
μονάδας, που θα γίνει πρά

ξη από την Κυβέρνηση της 
Νέας Δημοκρατίας”.
Σήμερα η πρωτοβουλία μου 
αυτή, 12 μήνες μετά, φαί
νεται επιτέλους να παίρνει 
σάρκα και οστά.
Η νέα ηγεσία του Υπουρ
γείου Υγείας, με την οποία 
επικοινώνησα, είναι προ
σανατολισμένη στην άμεση 
αντιμετώπιση τέτοιων προ
βλημάτων που συνδέονται

με την καθημερινότητα των 
πολιτών.
Στη σύσκεψη της Δευτέρας, 
που λόγω ανειλημμένων 
υποχρεώσεων δεν θα μπορέ
σω να παρευρεθώ, θα με εκ
προσωπήσει ο νέος Δήμαρ
χος Θάσου κ. Ελευθέριος 
Κυριακίδης, ο οποίος γνώ
ριζε από την πρώτη στιγμή 
όλες μου τις ενέργειες.
Οι δεσμεύσεις μου απέναντι

στους πολίτες της Π.Ε. Κα
βάλας ξεκίνησαν να υλοποι
ούνται.
Στις εκλογές της χης Ιουλίου 
έγινε για 10.900 συμπολίτες 
μου η δική τους επιλογή. 
Τώρα δική μου επιλογή εί
ναι να επιλύσω προβλήματα 
που ταλανίζουν την Καβάλα 
εδώ και πολλά χρόνια και 
αφορούν το σύνολο των πο
λιτών».
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1  Δεν επαρκεί το ιατρικό προσωπικό στο Νοσοκομείο
Κυπαρισσίας

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ
ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ

Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2019

Επιφάνεια: 290.48 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Δεν επαρκεί το ιατρικό προσωπικό 
στο Νοσοκομείο Κυπαρισσίας
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Α
νησυχία επικρατεί για in λειτουργία του 
Νοσοκομείου Κυπαρισσίας την καλοκαι
ρινή περίοδο, με το υπάρχον ιατρικό προ

σωπικό να μην επαρκεί να καλύψει το πρό
γραμμα εφημεριών των δύο Βασικών κλινι
κών, της Χειρουργικής και της Παθολογικής. 
Η μη κάλυψη όλων των εφημεριών σε μια 
περίοδο αιχμής, λόγω καλοκαιριού, δημιουργεί

έντονη ανησυχία και για τη συνέχεια.
Τα προβλήματα που υπάρχουν επιβεβαιώνει 

και η πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων 
Νοσοκομείου Κυπαρισσίας Ξένια Στρατικο- 
πούλου, με την οποία επικοινωνήσαμε και η 
οποία μας είπε πως Βάσει του προγράμματος 
εφημεριών του νοσοκομείου, η Χειρουργική 
Κλινική από τις 26 Ιουλίου και μέχρι το τέλος

του μήνα είναι τελείως ακάλυπτη. Οσον 
αφορά την Παθολογική, οι παθολόγοι που 
έχουν εναπομείνει δεν επαρκούν για να κα
λύψου ν όλες τις εφημερίες. Υπογράμμισε δε 
πως ήδη από την πλευρά τους είχαν επιση- 
μανθεί τα προβλήματα αυτά και είχε ζήτηθεί 
η κάλυψη των θέσεων.

Κ.Μπ.
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1  Ζητούν δικαιοσύνη για τον θάνατο της νοσοκόμας
στη Νίκαια

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2019

Επιφάνεια: 380.62 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

At θα (ηβουμε mv Sort*il 
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Ζητούν δικαιοσύνη για τον θάνατο της νοσοκόμας στη Νίκαια
ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΗ έξω από to υπουργείο Εργα
σίας, με αίτημα να αποδοθεί δικαιοσύνη για 
τον θάνατο της νοσοκόμας Γκαΐανέ Κασαρ- 
τζιάν, στο Γενικό Κρατικό Νίκαιας, πραγμα
τοποίησαν χθες το απόγευμα πρωτοβάθμια 
σωματεία. Στην κινητοποίηση, που είναι η 
πρώτη μετά την αλλαγή κυβέρνησης, συμ
μετείχαν περίπου 100 άτομα.

Η πρωτοβουλία κάνει λόγο για μια «δολο
φονία με πολλούς ηθικούς αυτουργούς», μιλά 
για «υποταγμένο συνδικαλισμό της ΠΟΕΔΗΝ 
και αναφέρεται σε σωματεία των “νόμιμων” 
αποκλειστικών που κυνηγούν τις “παράνομες” 
αποκλειστικές, αντί να τις γράφουν ως μέλη 
τους και να παλεύουν για τα δικαιώματά τους».

Πρόκειται για ένα φαινόμενο που δεν 
αφορά μόνο το νοσοκομείο της Νίκαιας, αλ
λά είναι πανελλαδικό. «Επειδή δεν υπάρχει 
κρατική πρόνοια για τους ηλικιωμένους, τους 
κατάκοιτους και τους ΑμΕΑ, δεν υπάρχει βο
ήθεια στο σπίτι, υπάρχει μια σειρά από εργα
ζόμενες, κυρίως γυναίκες που εργάζονται πα
ράνομα σε αυτό τον τομέα. Οι αποκλειστικές 
είναι ένα φαινόμενο που έχει να κάνει με τη 
σοβαρή έλλειψη υγειονομικού προσωπικού. 
Οταν κάποιος νοσηλεύεται, χρειάζεται τον 
συγγενή δίπλα του για να μπορέσει να αντε- 
πεξέλθει, εάν αυτός εργάζεται, πληρώνει τις 
αποκλειστικές νοσοκόμες. Τα Ταμεία δικαιο
λογούν την αποκλειστική για μερικές μέρες,

αλλά όχι εάν χρειάζονται πολυήμερη νοση
λεία. Είναι σοβαρά έξοδα για τις οικογένειες 
και γι’ αυτό πολλοί άνθρωποι χρησιμοποιούν 
τις λεγάμενες “παράνομες” αποκλειστικές. 
Δηλαδή αυτές που δεν είναι στο σωματείο και 
μπορεί να μην έχουν άδεια εργασίας ή είναι 
φθηνότερες. Είναι ένας φαύλος κύκλος. Η 
Γκαΐανέ ήταν 25 χρόνια στην Ελλάδα, αλλά 
δεν είχε δυνατότητα να έχει χαρτιά. Ετσι αυ
τοί οι εργαζόμενοι γίνονται βορά σε δουλέ
μπορους και σε διάφορα γραφεία», δήλωσε 
στην «Εφ.Συν.» η Ολγα Κοσμοπούλου, για
τρός στο κρατικό της Νίκαιας και μέλος του 
συλλόγου εργαζομένων.

Μ.-Α. ΚΩΝΣΤΑΝΤΟΠΟΥΛΟΙ
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1  Προκαταρκτική εξέταση για το Κέντρο Υγείας
Ζαγοράς

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-07-2019

Επιφάνεια: 372.63 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

• ΓΙΑ ΤΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΤΟΥ, ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΜΗΝΥΣΗ ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΟΥ Π. ΚΟΥΤΣΑΦΤΗ

Προκαταρκτική εξέταση 
για το Κέντρο Υγείας Ζαγοράς
Τη διενέργεια προκαταρκτικής 
εξέτασης για τη Λειτουργία 
του Κέντρου ΥγείαςΖαγοράς 
παράγγειλε η Εισαγγελία 
Πρωτοδικών Βόλου. Αφορμή 
η μήνυση που κατέθεσε ο 
δήμαρχος Ζαγοράς-Μουρεσίου 
ΠατήςΚουτσάφτης κατά παντός 
υπευθύνου για μη ασφαλή 
λειτουργία του Κέντρου Υγείας.

Η
 μήνυση κατατέθηκε προ μηνάς και η 
Εισαγγελία θα αναθέσει την προκα
ταρκτική σε πταισματοδίκη, προκει- 

μένου να διερευνηθεί αν είναι πλημμελείς 
και επικίνδυνες οι ελλείψεις που έχει το 
Κέντρο Υγείας για τους πολίτες.
Είναι χαρακτηριστική η περίπτωση ενός 
παιδιού, που τον περασμένο Απρίλιο χτύ
πησε σοβαρά στο κεφάλι του στη Μακρυ- 
ράχη, όταν ενώ έπαιζε με το ποδήλατό του, 
έπεσε από ύψος δύο μέτρων και κατέλη
ξε στην αυλή γειτονικού σπιτιού! Το παιδί 
μεταφέρθηκε στο Κέντρο Υγείας Ζαγοράς, 
όπου όμως εκείνη την ώρα δεν υπήρχε οδη
γός ασθενοφόρου, ο οποίος απούσιαζε με 
αναρρωτική άδεια και η βάρδια είχε μείνει

εντρο Υ,

ακάλυπτη, ελλείψει αντικαταστάτη. Το παιδί 
μεταφέρθηκε με ταξί στο Νοσοκομείο χωρίς 
να το συνοδεύει γιατρός!
Σύμφωνα με όσα έχουν καταγγελθεί κατά 
καιρούς και από την ΠΟΕΔΗΝ, οι ελλείψεις 
στα Κέντρα Υγείας και της Μαγνησίας είναι 
μεγάλες, καθώς λείπουν οδηγοί, για να κα
λύπτουν όλες τις βάρδιες, γιατροί, νοσηλευ
τές κ.αλ.
Όπως έχει καταγγείλει η ΠΟΕΔΗΝ στο 
πρόσφατο παρελθόν, στο Κέντρο Υγείας 
Ζαγοράς δεν προβλέπεται και ούτε υπάρ
χει ορθοπεδικός και όταν χτυπήσει κάποιος,

Η μήνυση 
που κα
τέθεσε ο 
δήμαρχος 
είναι κατά 
παντός 
υπευθύνου

πρέπει να μεταφερθεί σε απόσταση μιας 
ώρας, στο Νοσοκομείο Βόλου για ορθοπε
δική κάλυψη. Επίσηςδεν μπορεί να καλύψει 
μικροβιολογικές εξετάσεις.
Τα ίδια ισχύουν και για το Κέντρο Υγείας 
Αργαλαστής.
Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων 
Δημόσιων Νοσοκομείων έκανε λόγο για 
«κατάρρευση» των μονάδων της Πρωτο
βάθμιας Υγείας, τονίζοντας χαρακτηριστι
κά, «στα Κέντρα Υγείας, μόνο οι ταμπέλες 
θυμίζουν Πρωτοβάθμιες Μονάδες Υγείας, 
καθότι στενάζουν από τις ελλείψεις υλικών 
και προσωπικού». Για τα Κέντρα Υγείας της 
Μαγνησίας η ΠΟΕΔΗΝ ανέφερε: «Τρομα
κτικές ελλείψεις προσωπικού. Τα ακτινο
λογικά μηχανήματα δεν έχουν άδειες. Δεν 
λειτουργούν τα μικροβιολογικά εργαστήρια. 
Δεν υπάρχουν παιδίατροι, οδοντίατροι, συ
ντηρητές κτιρίων, διοικητική υποστήριξη. 
Μεγάλες καθυστερήσεις στις διακομιδές 
αν και είναι τουριστικές περιοχές, λόγω 
έλλειψης πληρωμάτων ασθενοφόρων. Πε
θαίνουν άνθρωποι από τις καθυστερήσεις. 
Μεταφέρονται με αγροτικά οχήματα. Αντι
μέτωποι καθημερινά οι πολίτες με τριτοκο
σμικές καταστάσεις. Σημαντικές ελλείψεις 
υλικών. Συντηρούνται με δωρεές. Απλήρω
το το προσωπικό οκτώ μήνες στα νυκτερινά 
και τις αργίες».
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